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1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 10. maijs                                                                                             protokols Nr. 9. 

 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 03.05.2023.plkst. 10:02 

- atklāta 10.05.2023. plkst. 10:30 

 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par dzīvojamās platības izīrēšanu G.I.;  

2. Par dzīvojamās platības izīrēšanu Ē.Š.;  

3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu A.S.;  

4. Par dzīvojamās platības izīrēšanu Ž.J.;  

5. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, J.B.;  

6. Par platības precizēšanu nekustamā īpašuma "Lejas -Steguļi" zemes vienībai;  

7. Par zemes piešķiršanu nomā L.K. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Aprikozes", 

Ķekavā;  

8. Par zemes piešķiršanu nomā S.P. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Vulāni", 

Ķekavā;  

9. Par zemes piešķiršanu nomā V.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Spriegumi", 

Ķekavā;  

10. Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, atsavināšanu;  

11. Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, atsavināšanu;  

12. Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās 

teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējums. 

Attīstības komitejas jautājumi  

13. Par detālplānojuma ”Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu izdošanu;  

14. Par nekustamā īpašuma Akrila ielā 4, Jeņčos, Ķekavas pagastā,zemes vienību apvienošanu;  

15. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Kalna Ģūģi -1”,  Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Kalna Ģūģi -2”,  Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Lejas Ģūģi”,  Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Ceļa zeme”,  Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

19. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Dimanti”,  Plakanciems, 

Ķekavas pagastā, sadalei;  

20. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Ceplīši”, “Ceri” un 

“Vecsvilpji”, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai;  

21. Par nekustamo īpašumu Pavasara ielā 36 un 38,  Baložos, apvienošanu;  

22. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamo īpašumu “Demmas” “Demmas 1” un 

“Demmas-2", Pulkarnē,  Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošani;  
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23. Par nekustamo īpašumu “Tekstilnieks 117”, “Tekstilnieks 116” un “Strīpas”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, apvienošanu. 

Finanšu komitejas jautājumi 

24. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. gada 

aktualizāciju;  

25. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā (pirmie);  

26. Par aizņēmuma ņemšanu Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves būvprojekta izstrādei un 

būvdarbiem.  

Piebalsotais jautājums.  

27. Par detālplānojuma “Titurgas iela 31” grozījumu projekta  nekustamajam īpašumam 

Titurgas ielā 33, Baložos apstiprināšanu;  

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētāja pirmais vietnieks Andris Vītols. 

Sēdi protokolē – sēžu sekretāre Jana Skrējāne.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne,  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis. 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks. 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska.  

Projektu vadītājs Gints Hermanis. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

A.Vītols atklāj domes sēdi. 

 

 

 

 

 

 

 

Par darba kārtību 

A.Vītols informē, ka ir iesniegti četri priekšlikumi par darba kārtības papildināšanu ar vienu 

piebalsojamo jautājumu un jautājumu izskatīšanas secības maiņu.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Andris Vītols, Juris Križanovskis.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A.Vītols aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumiem. 
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Priekšlikums no Andra Vītola - 

Jautājumu par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju 

plāna 2023. gada aktualizāciju skatīt kā pirmo, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 1 (Aigars Vītols), "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola - 

Jautājumu par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā skatīt kā 

otro, 

 Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 1 (Aigars Vītols), "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola - 

Papildināt darba kārtību ar jautājumu par detālplānojuma “Titurgas iela 31” grozījumu 

projekta nekustamajam īpašumam Titurgas ielā 33, Baložos pilnveidošanu, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 2 (Aigars Vītols, Juris Jerums), "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums no Andra Vītola - 

Jautājumu par aizņēmuma ņemšanu Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves  būvdarbiem 

skatīt kā trešo, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 1 (Aigars Vītols), "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Darba kārtību koriģē atbilstoši priekšlikumiem, un A. Vītols aicina apstiprināt koriģēto darba 

kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 10. maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

24. 
Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. 

gada aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 00:10:05) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols - sagatavots lēmuma projekts par attīstības programmas 2023. 

gada aktualizāciju. Pērnā gada 12.oktobrī dome apstiprināja attīstības plānošanas dokumentus, 

kuru sastāvdaļa ir arī investīciju plāns. Normatīvie akti nosaka ka investīciju plāns jāaktualizē 

ne retāk, kā reizi gadā, un šobrīd ir sagatavota pirmā šā gada investīciju plāna aktualizācija. 

Tālāk Danovska skaidro par pievienotajiem dokumentiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Kristīne Danovska, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada attīstības programmas 2022.-2027. gadam aktualizēto 

investīciju plānu 2023.-2025. gadam. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā (pirmie) 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 00:16:17) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – sagatavoti pirmie grozījumi 2023.gada pašvaldības budžetā. 

Budžeta komisija izskatīja iestāžu budžeta pieprasījumus, tos izvērtēja un precizēja vairākas 

budžeta sadaļas. A. Vītols sniedz sīkāku skaidrojumu par veicamajiem grozījumiem. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Anda Pūriņa, Juris Jerums, Andris Vītols, Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Edgars Melnieks, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Karina Putniņa, 

Kristīne Danovska, Valts Variks. 

Debašu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Karina 

Putniņa, Gatis Līcis.  

Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu - Informēt J.Jerumu par visām plānotajām 

sanāksmēm, kas attiecas uz Baldones kultūras centra dažādo versiju izvērtēšanu, projektēšanu 

un darba uzdevumu gatavošanu, kā arī, informēt par visiem iepirkumiem attiecībā uz 

projektēšanu, izvērtēšanu, analīzi, kas saistīti ar vietas izvēli. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Paredzēt budžeta sadaļā izglītības ēkas, kodā 5240 50000,00 EUR finansējumu  

pirmskolas izglītības iestādes “Ieviņa’’ 3.korpusa jumta kapitālajiem remontdarbiem, 

paredzot no brīva-jiem līdzekļiem no sākotnēji budžetā plānotā pašvaldības 

līdzfinansējuma, kas bija 15 % apmērā no kredīta summas, bet pašlaik nepieciešami 10% 

no kredīta summas, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks), "Nepiedalās" – 1 (Voldemārs 

Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
2. Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Paredzēt budžeta sadaļā izglītības ēkas, kodā 5240 30000,00 EUR finansējumu  sporta un 

ak-tīvās atpūtas laukumam Katlakalnā, Sporta ielā 1 projekta atjaunošanai un izstrādei, 

paredzot no brīvajiem līdzekļiem no sākotnēji budžetā plānotā pašvaldības 

līdzfinansējuma, kas bija 15 % apmērā no kredīta summas, bet pašlaik nepieciešami 10% 

no kredīta summas, 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
3. Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Sporta aģentūras 2023.gada budžeta grozījumos, paredzēt vienu amata likmi ( 15400,00 

EUR pirms nodokļu nomaksas) speciālista darbam, vispārējās fiziskās attīstības 

nodarbībām ar īpašajiem bērniem (autisms, kustību, garīgu u.c. traucējumiem) no 

līdzekļiem neparedzētajiem gadījumiem 15400,00 EUR, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Gatis Līcis), "Atturas" – 9 

(Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās"– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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4. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Turpinot labiekārtot Titurgas ezera apkārtni, paredzēt Īpašumu pārvaldes (Teritoriju 

labiekārtošana) budžetā pastaigu taku iekārtošanai 20000 EUR , līdzekļus paredzot no 

budžeta sadaļas - Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, 

Juris Jerums), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 8 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās"-

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
5. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada budžeta sadaļā Ceļu uzturēšana (2246) finansējumu 100 000 EUR 

Rīgas ielas 36, Ķekavā - Iekšpagalma teritorijas asfalta seguma atjaunošanai, līdzekļus 

paredzot no brīvajiem līdzekļiem no sākotnēji budžetā paredzētā pašvaldības 

līdzfinansējuma, kas bija 15 % apmērā no kredīta summas, bet pašlaik nepieciešami 10% 

no kredīta summas, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
6. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt finansējumu 30 000 EUR budžetā sadaļā Dotācijas autoceļiem ( Kods 5240) Ceļu 

investīciju projekti (22391)Titurgas ielas seguma rekonstrukcijas projektēšanas darbiem, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, 

Juris Jerums), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 6 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

7. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt budžetā papildus 50000 EUR finansējumu Dalīto škiroto atkritumu laukuma 

izbūvei Baložu pilsētā,līdzekļus paredzot no brīvajiem līdzekļiem no sākotnēji budžetā 

paredzētā pašvaldības līdzfinansējuma, kas bija 15 % apmērā no kredīta summas, bet 

pašlaik nepieciešami 10% no kredīta summas, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, 

Juris Jerums), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās"– 

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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8. Priekšlikums no Inetas Lazdas - 

Paredzēt 2023.gada budžeta sadaļā Ceļu uzturēšana (2246) finansējumu 30 000  EUR 

Pļavniekkalna ielas projektēšanai, lai tiktu sakārtota lietus ūdens kanalizācija un 

apgaismojums, ielas segums, līdzekļus paredzot no brīvajiem līdzekļiem no sākotnēji 

budžetā paredzētā pašvaldības līdzfinansējuma, kas bija 15 % apmērā no kredīta summas, 

bet pašlaik nepieciešami 10% no kredīta summas, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Kristīne 

Legzdiņa), "Atturas" – 8 (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

A. Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.6/2023 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 8.februāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetu”” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu. 

Elīna Rasnace – iesniegtajos priekšlikumos atturējos no balsojuma, jo mēs visi labi zinām, ka 

šobrīd budžeta projektā izmaiņas nav iespējamas, bet koleģiāli iesaku tiem deputātiem, kuri 

nezināja par šiem grozījumiem, vērsties ar jautājumiem finanšu pārvaldē, nevis pie domes 

vadības, lai nepalaistu garām nākamos grozījumus, kas plānoti jau nākammēnes.  

Juris Jerums – gribu pateikties trešajam vietniekam Gatim Līcim par tiešo valodu, un atgādināt, 

ka teksts-  šos divus ar pus miljonus sadalīja priekšsēdētājs ar saviem trīs vietniekiem, izskanēja 

no paša priekšsēdētāja Apvienotajā komitejā. Tas nav normāls process.  

Karina Putniņa – uzmanīgi iepazinos ar priekšlikumiem un uzskatu, ka daļa ir atbalstāmi, bet, 

mēs visi labi zinām, ka uz Domes sēdi budžeta grozījumi nāks dalot, un šeit kaut ko mainīt, 

nozīmē sākt darbu no sākta gala. Manuprāt, daļa no priekšlikumiem būtu jāvirza uz nākamajiem 

budžeta grozījumiem, kad tie būs precizēti. Izņemot priekšlikumu par dalīto atkritumu izbūvi, jo 

Baldonē šo laukumu izbūvē uzņēmējs, piesaistot Eiropas Savienības līdzeļus, atšķirībā no 

Ķekavas novada, kur pašvaldība joprojām par laukuma uzturēšanu maksā. Manuprāt, 

pašvaldības līdzekļi, ņemot vērā atkritumu apsaimniekotāju milzīgo peļņu, nebūtu šādā projetā 

jāiegulda.  

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:14 līdz 12:25. 

A.Vītols atsāk domes sēdi. 
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26. 
Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Par Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves 

būvprojekta izstrādi un būvdarbiem” būvdarbiem 

 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 01:55:55) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pašlaik rit Pļavniekkalna sākumskolas piebūves 

projektēšanas darbu nobeigums, projekts ir sagatavots un notiek tā ekspertīze, tāpēc varētu slēgt 

būvniecības līgumu, kam nepeiciešams aizņēmums. Ministru kabineta noteikumi par 

aizņēmumiem tika pieņemti 9.maijā. Apvienotā komiteja atbalstīja lēmuma projektu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Gints Hermanis, Juris Jerums, Aigars Vītols, Andris Vītols, Valts 

Variks, Jānis Zvaigzne.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt konstatējošās daļas 5. punktu šādā redakcijā: "5. Ministru kabineta noteikumos par  

kritērijiem un kārtību, kādā izvērtē pašvaldību vispārējās izglītības iestāžu investīciju 

projektus valsts budžeta aizņēmuma saņemšanai, ir noteikta kārtība, kādā pašvaldība var 

iesniegt investīciju projekta pieteikumu Izglītības un zinātnes ministrijā, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – 

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
2. Priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt lēmuma pamatojuma piekto apsvērumu šādā redakcijā: " -Ministru kabineta 

noteikumiem par kritērijiem un kārtību, kādā  izvērtē pašvaldību vispārējās izglītības 

iestāžu investīciju projektus valsts budžeta aizņēmuma saņemšanai", 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
3. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Sagaidīt, kad konkrētie MK noteikumi stājas spēkā, precizēt konkrētu to numerāciju 

lēmuma projektā. Sasaukt ārkārtas sēdi lēmuma pieņemšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" 

– 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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4. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no Lēmuma pamatojuma daļas atsauci uz MK noteikumiem - "Ministru kabineta 

2023.gada _._ noteikumu Nr._“Kritēriji un kārtība, kādā tiek izvērtēti pašvaldību 

vispārējās izglītības iestāžu investīciju projekti valsts budžeta aizņēmuma saņemšanai” 

5.punktu,"kuri vēl nav stājušies spēkā, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums), "Pret" – 5 (Andris Vītols, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 10 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

A. Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iesniegt Izglītības un zinātnes ministrijā investīciju projekta “Par Pļavniekkalna 

sākumskolas pārbūves būvprojekta izstrādi un būvdarbiem” pieteikumu, lai saņemtu 

atzinumu par attiecīgā projekta atbilstību pašvaldības attīstības programmai un pretendētu 

uz Valsts kases kredīta pieejamību. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

4. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu G.I. 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 02:19:52) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemti vairāki iesniegumi no privātpersonām par īres 

līgumu pagarināšanu. Kaut īres līgumu termiņi beigušies, personas turpina dzīvot īrētajā 

platībā. Īres un komunālo maksājumu parādu nav, tāpēc sagatavoti pieci lēmuma projekti par 

īres līgumu pagarināšanu personām. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izīrēt G.I. dzīvojamo telpu – dzīvokli Nr.15, Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

līdz 2025.gada 30.aprīlim, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko 

izmantošanu no 2022.gada 1.jūlija līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  

5. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu Ē.Š. 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:21:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Izīrēt Ē.Š. dzīvojamo telpu – dzīvokli Nr.11, Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

līdz 2025.gada 30.aprīlim, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas – dzīvokļa 

faktisko izmantošanu no 2022.gada 1.janvāra līdz īres līguma noslēgšanas brīdim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu A.S. 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:22:05) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt A.S. dzīvojamo telpu – dzīvokli Nr.39, Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

līdz 2025.gada 30.aprīlim, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko 

izmantošanu no 2023.gada 1.aprīļa līdz īres līguma noslēgšanai. 

 Lēmums pielikumā.  
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7. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu Ž.J. 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:22:29) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt Ž.J. dzīvojamo telpu – dzīvokli Nr.19, Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

līdz 2025.gada 30.aprīlim, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko 

izmantošanu no 2022.gada 1.februāra līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

8. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu, J.B. 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:22:59) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt J.B. dzīvojamās telpas – dzīvokļus Nr.71 un Nr.72, Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, 

Ķekavas novadā, līdz 2025.gada 31.maijam, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamo 

telpu faktisko izmantošanu no 2022.gada 1.oktobra līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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9. 
Par platības precizēšanu nekustamā īpašuma "Lejas -Steguļi" zemes vienībai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:23:32) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa- saņemts mērnieku iesniegums, kurā viņi lūdz apstiprināt 

zemes platību nekustamajā īpašumā Lejas-Steguļi. Pēc precīzās uzmērīšanas konstatēts, ka 

zemes platība ir lielāka, nekā pieļaujamā robeža. 2006.gadā ar Ķekavas pagasta padomes 

lēmumu piešķīra zemi 0,5 ha platībā, bet pēc precīzās uzmērīšanas platība ir 0,68 ha. 

Materiāliem pievienoti dokumenti, kur redzams, ka pierobežnieki piekrīt uzmērījumam. Šis 

īpašums ir starpgabals, kas atrodas netālu no Saulgožiem un zemi piešķīra Lejas Steguļu 

saimniecības paplašināšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Precizēt nekustamā īpašuma “Lejas – Steguļi”, kadastra numurs 8070 011 0362, zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 011 0362 kadastrālajā uzmērīšanā noteikto zemes 

platību – 0,68ha. 

Lēmums pielikumā.  

 

10. 
Par zemes piešķiršanu nomā L.K. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Aprikozes", Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:24:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa- nomniekam līgums beidzies pērnā gada 31.decembrī, bet 

nomas un nodokļu parāda nav, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par līguma pagarināšanu vēl 

uz trīs gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav. 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Piešķirt nomā zemi 600 kv.m. platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Aprikozes”, kadastra Nr. 8070 008 1745 nosakot zemes nomas līguma 

termiņu līdz 2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves 

tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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11. 
Par zemes piešķiršanu nomā S.P. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Vulāni", 

Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:25:51) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa- arī šis jautājums ir par mazdārziņu 600 kv.m. lielu, arī 

šim nomniekam līgums beidzies pērnā gada 31.decembrī, bet nomas un nodokļu parāda nav, 

tāpēc sagatavots lēmuma projekts par līguma pagarināšanu vēl uz trīs gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Piešķirt nomā zemi 430 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma “Vulāni”, Ķekavā, Ķekavas novadā, kadastra numurs 8070 008 2580), 

nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza 

uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par zemes piešķiršanu nomā V.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Spriegumi", Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:26:19) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa- pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir 

sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma atsavināšanu Baldonē. Zemes gabals ir 

1479 kv.m. liels un uz tā aug mežs. Vērtētājs to novērtējis par 24000 euro, savukārt pašvaldības 

vērtēšanas komisija noteikusi izsoles sākuma cenu 24300 euro. Saskaņā ar teritorijas plānojumu 

uz zemes var veikt apbūvi, bet pirms tam ieguvējam būs jāveic zemes transformācija, kas arī 

norādīts izsoles noteikumos un sludinājumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Piešķirt nomā zemi 238 kv.m. platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Spriegumi”, 1.zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 008 1368), 

zemes nomas līguma termiņu līdz 2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza 

uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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13. 
Par nekustamā īpašuma Andreja iela 4, Baldonē, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:26:55) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa- pamatojoties uz privātpersonas ierosinājumu ir 

sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma atsavināšanu Baldonē. Zemes gabals ir 

1479 kv.m. liels un uz tā aug mežs. Vērtētājs to novērtējis par 24000 euro, savukārt pašvaldības 

vērtēšanas komisija noteikusi izsoles sākuma cenu 24300 euro. Saskaņā ar teritorijas plānojumu 

uz zemes var veikt apbūvi, bet pirms tam ieguvējam būs jāveic zemes transformācija, kas arī 

norādīts izsoles noteikumos un sludinājumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Andreja iela 4, Baldonē, 

Ķekavas novadā, kadastra Nr. 8005 001 1313, sastāvošu no zemes vienības 1479 kv.m. 

platībā, pārdodot to izsolē. 

 

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par nekustamā īpašuma Liepu aleja 25, Baldonē, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:28:05) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa- zemes gabals ir 3770 kv.m.liels, arī uz tā aug mežs un 

vērtētājs to novērtējis par 38 000 euro, savukārt vērtēšanas komisija noteikusi izsoles sākuma 

cenu 38 300 euro. Īpašums atrodas atsavināmo zemes gabalu sarakstā.Jautājumu nav, debatēt 

neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Liepu aleja 25, Baldonē, 

Ķekavas novadā, kadastra Nr. 8005 001 4109, sastāvošu no zemes vienības 3770 kv.m. 

platībā, pārdodot to izsolē. 

 

Lēmums pielikumā.  
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15. 
Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējums 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:28:46) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa- šāds lēmums nepieciešams saskaņā ar Zemes pārvaldības 

likuma normām. Pēdējais izvērtējums apstiprināts 2021.gada 8. decembrī. Šogad izpilddirektore 

izveidoja darba grupu, kas no jauna veica brīvo zemju izvērtējumu. Jauns izvērtējums bija 

nepieciešams arī tāpēc, ka mainījās apstākļi, Ķekavai tika piešķirts pilsētas statuss, tāpat no 

valsts rezervers zemes fonda zemes tika nodota pašvaldībai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Atcelt Ķekavas novada domes 2021.gada 8.decembra sēdes lēmumu Nr.30. “Par Ķekavas 

novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās 

teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu Ķekavas novadā apstiprināšanu” (protokols 

Nr.21/2021). 

 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

16. 
Par detālplānojuma ”Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu izdošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:31:15) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums Mežagulbji atrodas Ķekavas lauku teritorijā 

netālu no putnu fabrikas, un īpašnieks tajā vēlas realizēt noliktavu apbūvi. Īpašums robežojas ar 

putnu fabrikai piederošu ceļu, tāpēc būs jārisina jautājums par ceļa izmantošanu vai jāmeklēt 

alternatīvu piekļuves vietu. Tāpat blakus esošajai putnu fabrikai piederošai ēkai ir noteikta 

aizsargjosla. Detālplānojums paredzēs lokālos ūdensapgādes un kanalizācijas risinājumus, kaut 

gan putnu fabrikai ir izbūvēti centralizētie tīkli pa viņiem piederošo ceļu, tomēr pati putnu 

fabrika nav pakalpojuma sniedzējs, un pieslēgumu izveidot visticamāk nevarēs, bet varbūt būs 

iespējams panākt vienošanos ar putnu fabriku. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izdot jaunu  darba uzdevumu Nr. D-2023-3 detālplānojuma nekustamajam īpašumam 

“Mežgulbji”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, izstrādei noliktavu būvniecībai. 

Lēmums pielikumā.  

 

17. 
Par nekustamā īpašuma Akrila ielā 4, Jeņčos, Ķekavas pagastā,zemes vienību apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:32:32) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums  atrodas bijušās dārzkopības sabiedrības 

teritorijā Jenčos, saņemts iesniegums no īpašnieka, kurš lūdz apvienot divas zemes vienības 

vienā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Atļaut apvienot nekustamā īpašuma Akrila ielā 4, kadastra numurs 8070 019 0381, zemes 

vienību ar kadastra apzīmējumu 8070 019 0381 un zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 

8070 019 0435, izveidojot vienu nekustamo īpašumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Kalna Ģūģi -1”,  

Ķekavas pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:34:05) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šis un trīs nākamie jautājumi ir savā starpā saistīti, zemes 

ierīcības projektu izstrādi rosināja Latvijas valsts ceļi ar mērķi nodalīt atsavināmās zemes.  

Īpašumi atrodas pie autoceļa A7 netālu no traktoru apkopes stacijas. Realizējot Ķekavas 

apvedceļu radušās problēmas piekļuves nodrošināšanai esošām mājsaimniecībām. Lai risinātu 

situāciju, Latvijas valsts ceļi atsavina zemes daļas, lai veidotu paralēlo ceļu piekļuves 

nodrošināšanai. Par to arī ir sagatavoti zemes ierīcības projekti. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Apstiprināt zemes ierīkotājas I.A. (sertifikāts Nr. AA0098) izstrādāto, 2023.gada 16.martā 

plkst. 08.45 elektroniski parakstīto, zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Kalna 

Ģūģi-1”, kadastra numurs 8070 011 0041,  zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 011 

0141, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei. 

Lēmums pielikumā. 
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19. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Kalna Ģūģi -2”,  

Ķekavas pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:35:46) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums faktiski robežojas ar iepriekš apskatīto īpašumu, 

un arī šajā gadījumā tiek nodalīta īpašuma daļa paralēlā ceļa izveidei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Apstiprināt zemes ierīkotājas I.A. (sertifikāts Nr. AA0098) izstrādāto, 2023.gada 16.martā  

plkst. 08.46 elektroniski parakstīto, zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Kalna Ģūģi 

-2”, kadastra numurs 8070 011 0143, zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 011 0143, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Lejas Ģūģi”,  Ķekavas 

pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:37:00) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šis ir trešais īpašums, tas tāpat robežojas ar diviem 

iepriekšējiem un tāpat tiek nodalīta īpašuma daļa, ka nepieciešama paralēlā ceļa izbūvei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Apstiprināt zemes ierīkotājas I.A. (sertifikāts Nr. AA0098) izstrādāto, 2023.gada 16.martā 

plkst. 08.43 elektroniski parakstīto, zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Lejas 

Ģūģi”, kadastra numurs 8070 011 0033,  zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 011 

0033, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei. 

Lēmums pielikumā.  
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21. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Ceļa zeme”,  Ķekavas 

pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:37:23) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šis ir noslēdzošais jautājums no šīs sērijas, uz šī īpašuma 

atrodas traktoru apkopes un tirdzniecības vieta un no zemes nodala ceļam nepieciešamo daļu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Apstiprināt zemes ierīkotājas I.A. (sertifikāts Nr. AA0098) izstrādāto, 2023.gada 16.martā  

plkst. 08.47 elektroniski parakstīto, zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Ceļa zeme”, 

kadastra numurs 8070 019 0291,  zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 019 0091, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Dimanti”,  Plakanciems, 

Ķekavas pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:38:32) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums Dimanti atrodas Plakanciema teritorijā 

pašvaldības ceļa un meža ceļa krustojumā, tam ir izstrādāts zemes ierīcības projekts, ar kuru no 

īpašuma nodala vienu zemes vienību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Apstiprināt zemes ierīkotājas A.G. (sertifikāts Nr. AA0026) izstrādāto, 2023.gada 26.aprīlī 

plkst. 14.27 elektroniski parakstīto, zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Dimanti”, 

kadastra numurs 8070 013 0040, zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 013 0128, 

Plakanciemā,  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei. 

Lēmums pielikumā.  
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23. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Ceplīši”, “Ceri” un 

“Vecsvilpji”, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:39:39) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šīs trīs zemes vienības atrodas Ķekavas pagasta teritorijā 

netālu no Ķekavas apļa. Īpašnieki ir savstarpēji vienojušies robežu pārkārtošanai, kur no 

Ceplīšu īpašuma atdala zemi, kā rezultātā Ceplīši samazinās un paliek tikai 2 ha liels, bet abi 

pārējie īpašumi kļūst lielāki. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamo īpašumu nekustamo īpašumu 

“Ceplīši”, kadastra numurs 8070 011 0004, “Ceri”, kadastra numurs 8070 011 0031, 

“Vecsvilpji”, kadastra numurs 8070 011 0054, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, robežu 

pārkārtošanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem Nr. Z-2023-ABP-

12. 

Lēmums pielikumā.  

 

23. 
Par nekustamo īpašumu Pavasara ielā 36 un 38,  Baložos, apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:41:00) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašumi atrodas Baložos bijušā dārzkopības sabiedrības 

Buras teritorijā, abi ir blakus stāvoši un īpašnieks vēlas tos apvienot, lai sakārtotu būvniecības 

dokumentus. Abiem īpašumiem ir izstrādāts lokālplānojums, par kuru jau saņemts Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas pozitīvs atzinums, tāpēc var spert nākamo soli, 

īpašumus apvienot un tad jau varēs sakārtot būvniecības dokumentāciju.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Atļaut apvienot vienā nekustamajā īpašumā: nekustamo īpašumu Pavasara ielā 36 

(kadastra numurs 8007 003 3770), Baložos, Ķekavas novadā, 0,0594 ha platībā, 

nekustamo īpašumu Pavasara ielā 38 (kadastra numurs 8007 003 3772), Baložos, 

Ķekavas novadā, 0,0571 ha platībā. 

Lēmums pielikumā.  
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24. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamo īpašumu “Demmas” “Demmas 1” 

un “Demmas-2", Pulkarnē,  Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošani 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:42:10) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašumi atrodas Pulkarnē netālu no ceļa, kas ved uz 

Baldoni. Ir izstrādāts zemes ierīcības projekts, kas paredz šo trīs zemes vienību robežu 

pārkārtošanu, lai sakārtotu ēku atrašanās vietas. Viņš piebilst, ka šobrīd vēl nav atzinuma par 

nosaukumu, bet prognozē, ka līdz domes sēdei tas tiks saņemts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Apstiprināt zemes ierīkotāja R.A.(sertifikāts Nr. CA0024) izstrādāto, 2023.gada 16. martā  

plkst. 09.44 elektroniski parakstīto, zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Demmas”, 

kadastra numurs 8070 012 0019, “Demmas-1 “, kadastra numurs 8070 012 0022, “Demmas-

2”, kadastra numurs 8070 012 0020, Pulkarnē, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, robežu 

pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par nekustamo īpašumu “Tekstilnieks 117”, “Tekstilnieks 116” un “Strīpas”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:43:43) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – saņemts iesniegums no īpašnieces, kurai pieder trīs zemes 

vienības dārzkopības sabiedrībā Tekstilnieks, un viņa vēlas tos apvienot. Īpašumi atrodas 

Dzērumu ciema tālākajā galā un tie ir divi pilnvērtīgi īpašumi un starp tiek esošais starpgabals. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Atļaut apvienot nekustamo īpašumu “Tekstilnieks 117”, kadastra numurs 8070 018 1009, 

“Tekstilnieks 116”, kadastra numurs 8070 018 1008, “Strīpas”, kadastra numurs 8070 018 

2076, izveidojot vienu nekustamo īpašumu. 

Lēmums pielikumā.  
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25. 
Par detālplānojuma “Titurgas iela 31” grozījumu projekta  nekustamajam īpašumam 

Titurgas ielā 33, Baložos apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.02:45:29) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums atrodas Baložos pie Titurgas ezera, sākotnēji 

detālplānojums paredzēja atstāt vienu lielu zemes gabalu, savrupmājas būvniecībai, bet šobrīd 

laiki un īpašnieki ir mainījušies un tiek plānots zemi sadalīt savrupmāju vai dvīņu māju apbūvei. 

Jautājums tika skatīts vairākas reizes, jo uzsākot grozījumu izstrādi vēl nebija skaidrības par 

centrāliem tīkliem, tāpēc detālplānojuma darba uzdevums paredzēja divus variantus - vai nu 

pieslēgums centrālajiem tīkliem vai veidot vienu kopīgu krājrezervuāru visiem īpašumiem 

kopīgu, lai tad to vēlāk būtu vieglāk pieslēgt centrālajiem tīkliem. Veselības inspekcija norādīja, 

ka risinājums veidot vienu lielu krājrezervuāru neatbilst normatīvajiem aktiem bet Valsts vides 

inspekcija norādīja, ka teritorija ir pārāk tuvu ezeram un avārijas gadījumā var draudēt ar 

piesārņojumu. Par otru risinājumu – pieslēgumu centrālajiem tīkliem Valsts vides dienests 

izsakās ļoti pozitīvi. Redzot šīs bažas sākotnēji tika sagatavots lēmuma projekts par 

detālplānojuma pilnveidošanu, tomēr šobrīd jau ir noslēgts līgums un notiek darbi pie 

centralizēto tīklu izveidošanas Titurgas ielā, kuru izbūvēs līdz Titurgas ezeram, un tāpēc šobrīd 

ir ierosinājums apstiprināt detālplānojumu un administratīvajā līgumā paredzēt pieslēgumu 

centrālajiem tīkliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un A. Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Atjaunot detālplānojuma darba uzdevuma Nr. Nr. D-2021-06, kurš apstiprināts ar 

Ķekavas novada domes 2021. gada 18. februāra lēmumu Nr. 3 “Par detālplānojuma 

“Titurgas iela 31” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Titurgas ielā 

33, Baložos, Ķekavas novadā”, derīguma termiņu un pagarināt detālplānojuma darba 

uzdevuma Nr. D-2021-06 derīguma termiņu līdz 2023. gada 31. decembrim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 
Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 13:17 

 

Sēdes vadītāji:  (1PARAKSTS)  Andris Vītols 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)  Jana Skrējāne 


